
 

 

Geachte raadsleden, 

 

Mijn naam is Wim Notebaart, en ik spreek namens Watersportvereniging  IJzeren Man ( WIJM ) en 

Vughtse Zwemvereniging de Dommelbaarzen. Vandaag sta ik hier niet alleen als vertegenwoordiger, 

maar ook als liefhebber van onze prachtige IJzeren Man, een plek van ontspanning, sport en toerisme, 

die generaties heeft verbonden. 

 

Meer dan veertig jaar geleden werd ons beloofd dat de IJzeren Man zou worden uitgediept. Nu, met 

een belangrijk besluit in de raadsvergadering van 1 juli in zicht, hebben we eindelijk de kans om deze 

belofte na te komen en onze recreatieplas de toekomst te geven die het verdient. Want laten we eerlijk 

zijn: de IJzeren Man heeft zijn pracht verloren. Wat eens een helder, diep water was, wordt nu 

overschaduwd door slib, algen en ondieptes die zeilboten hinderen, zwemmers beperken en het 

waterplezier verminderen. 

 

Maar dit is geen somber verhaal,  het is een oproep tot actie! Wij willen de IJzeren Man niet alleen 

behouden, maar herstellen tot een plek waar inwoners en toeristen weer volop kunnen genieten. Dit is 

een kans om niet alleen een recreatiegebied te verbeteren, maar ook de reputatie van Vught als 

gastvrije en vooruitstrevende gemeente te versterken. 

 

De geschiedenis heeft laten zien dat de IJzeren Man een plek van waarde is. Nu is het aan ons om deze 

waarde veilig te stellen, niet alleen voor onszelf, maar voor toekomstige generaties. Laat ons deze stap 

zetten en een positief besluit nemen over het uitdiepen van onze “Parel van Vught”. 

 

Graag nodigen wij de commissieleden uit voor een rondleiding op onze accommodatie en een 

rondvaart in onze reddingsboot over de IJzeren Man, zodat u deze “parel” ook eens vanaf het water 

kunt bewonderen. 

 

Voorzitter, dank u voor uw tijd. 

 




